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Abstract (en)
[origin: US4687454A] Method for heating the first electrodes of electrostatic lenses of the bi-potential type of an electron gun forming part of a
cathode ray tube, this heating being performed during manufacture of the tube and wherein the first electrodes of the two lenses are brought to a
same potential and the second electrodes are also brought to a same potential but at a value different from that of the first one and the electrons
produced by the gun are used for heating the first electrode of each lens at its end adjacent to the second electrode of this same lens.

Abstract (fr)
Procédé de chauffage des premières électrodes (G<sub>3</sub>, G<sub>s</sub>) de lentilles électrostatiques (15, 16) de type bipotentiel
d'un canon à électrons faisant partie d'un tube à rayons cathodiques, ce chauffage étant effectué lors de la fabrication du tube. Les premières
électrodes (G<sub>3</sub> et G<sub>s</sub>) des deux lentilles sont portées à un même potentiel et les secondes électrodes (G<sub>4</sub>
et G<sub>6</sub>) sont également portées à un même potentiel, de valeur différente du premier. Pour le chauffage on fait appel aux électrons
produits par le canon.Le chauffage de la première électrode (G<sub>3</sub>, G<sub>s</sub>) de chaque lentille (15, 16) est localisé à son
extrémité (19, 23) proche de la seconde électrode - (G<sub>4</sub>, G<sub>6</sub>) de cette même lentille.
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